


In a world where elegance is about much more than just appearance, TRINITY haircare's Trend Collection 
presents a vision that is both chic and consciously crafted. Inspired by ecological fashion, this collection 
celebrates the purity of nature, merging femininity with sustainability. The hairdos embody the perfect 
harmony between simplicity and sophistication, creating styles that seem effortlessly beautiful yet pos-

sess a timeless elegance.

At the heart of this collection, the hair is the true focal point. Carefully styled to create looks that require 
no fuss, yet draw attention in the most natural way, these hairstyles reflect a balance between color, tex-
ture, and finishing. Each look tells a story of sophistication without the need for excess. The combination 
of natural textures and eco-friendly prints reflects a deep commitment to sustainability, proving that 

elegance can—and should—be environmentally conscious.

The first look is understated, a celebration of purity and simplicity. The focus is on natural hair textures 
with a casual hairstyle that embraces a sense of ease. Soft, relaxed waves or a loose updo, each style 
feels effortless but refined, never demanding attention, yet commanding admiration. The makeup follows 
suit, with a nude, fresh-faced look that emphasizes glowing skin and soft highlights. The fabric choice is 
humble, focusing on natural fibers and soft tones, allowing the beauty of the hair and the wearer to shine 

through.

The second look offers a contrast, with a more sophisticated twist. Richer fabrics and deeper color pat-
terns combine with a classic, polished hairstyle—sleek waves or an elegant face framing—that radiates 
refinement. The hair is styled to perfection, exuding luxury and attention to detail without ever feeling 
overdone. This look is complemented by a more intense makeup approach, with emphasis on the eyes—

defined lines and a touch of bold eye shadow create a 
captivating, timeless allure.

EN

Sustainable 

Beauty



In einer Welt, in der Eleganz weit mehr ist als nur äußere Erscheinung, präsentiert die Trendkollektion von 
TRINITY haircare eine Vision, die sowohl stilvoll als auch bewusst gestaltet ist. Inspiriert von ökologischer 
Mode, feiert diese Kollektion die Reinheit der Natur und verbindet Weiblichkeit mit Nachhaltigkeit. Die 
Frisuren verkörpern die perfekte Harmonie zwischen Schlichtheit und Raffinesse – mühelos schön und 

dennoch zeitlos elegant.

Im Mittelpunkt dieser Kollektion steht das Haar selbst. Sorgfältig gestylt, um Looks zu kreieren, die un-
kompliziert wirken und dennoch auf natürliche Weise Aufmerksamkeit erregen. Diese Frisuren spiegeln 
eine ausgewogene Kombination aus Farbe, Textur und Finish wider. Jeder Look erzählt eine Geschichte 
von Raffinesse – ohne übertriebenen Aufwand. Die Verbindung aus natürlichen Texturen und nachhal-
tigen Prints unterstreicht das tiefe Engagement für Umweltbewusstsein und beweist, dass Eleganz nicht 

nur stilvoll, sondern auch umweltfreundlich sein kann – und sollte.

Der erste Look setzt auf Zurückhaltung – eine Hommage an Reinheit und Schlichtheit. Natürliche Haar-
texturen stehen im Mittelpunkt, kombiniert mit einer entspannten Frisur, die ein Gefühl von Leichtigkeit 
vermittelt. Weiche, entspannte Wellen oder eine locker gesteckte Hochsteckfrisur – jeder Stil wirkt mü-
helos, aber raffiniert. Das Make-up bleibt dezent: Ein frischer Nude-Look betont strahlende Haut und 
sanfte Highlights. Die gewählten Stoffe sind schlicht und natürlich, mit Fokus auf sanften Farbtönen, so-

dass Haar und Trägerin im Mittelpunkt stehen.

Der zweite Look bildet einen Kontrast mit einer anspruchsvolleren Note. Reichhaltigere Stoffe und tiefere 
Farbmuster treffen auf klassische, perfekt gestylte Frisuren – elegante Wellen oder ein akzentuierender 
Rahmen um das Gesicht strahlen eine luxuriöse Ästhetik aus. Das Haar ist makellos gestylt und vermittelt 
eine exklusive Eleganz, ohne überladen zu wirken. Dazu ergänzt ein intensiveres Make-up das Styling 
– mit betonten Augen, definierten Linien und einem Hauch kräftigem Lidschatten für eine fesselnde, 

zeitlose Ausstrahlung.
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What truly makes these looks stand out is the ded-
ication to sustainable beauty. Every detail, from the 
hair care products used to the choice of fabrics 
and makeup techniques, reflects a commitment 
to the environment without compromising on style 
or sophistication. In a world where trends often 
come and go, TRINITY haircare's Trend Collection 
reminds us that true elegance lies in sustainability—
creating beauty that is as kind to the planet as it is 

to the person who wears it.

Embrace PURE ELEGANCE, where every strand of 
hair, every choice of fabric, and every thoughtful 
detail contribute to a harmonious, timeless look 

that is both elegant and conscious.

Was diese Looks wirklich auszeichnet, ist das 
Engagement für nachhaltige Schönheit. Jedes 
Detail – von den verwendeten Haarpflegepro-
dukten über die Stoffauswahl bis hin zu den Ma-
ke-up-Techniken – spiegelt eine umweltbewuss-
te Haltung wider, ohne Kompromisse bei Stil oder 
Raffinesse einzugehen. In einer Welt, in der Trends 
kommen und gehen, erinnert uns die TRINITY hair-
care Trendkollektion daran, dass wahre Eleganz in 
der Nachhaltigkeit liegt – Schönheit, die sowohl 
dem Planeten als auch der Trägerin gerecht wird.

Erlebe PURE ELEGANCE – wo jedes Haar, jede 
Stoffwahl und jedes durchdachte Detail zu einem 
harmonischen, zeitlosen Look verschmelzen, der 

sowohl elegant als auch bewusst ist.
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Alina – Milky Blond

DE

Alinas Haar verkörpert subtile Eleganz. Ihr Milky 
Blond wird durch sanfte Babylights veredelt, die 
Tiefe und Definition verleihen. Look 1 zeigt eine 
weiche Wellenstruktur mit sanftem Pony, der das 
Gesicht umspielt – natürlich, aber elegant. Look 
2 setzt auf einen klassischen, zeitlosen LOB (Long 
Bob), der pure Eleganz und mühelose Raffinesse 

ausstrahlt.

Alina's hair is the perfect embodiment of understat-
ed elegance, with her Milky Blond color created 
using delicate, soft babylights to add depth and 
definition. In look 1, her hair is styled sleek with a 
soft wavy structure, complemented by long bangs 
that frame her face effortlessly. This look is not 
overstyled, just a natural flow of beauty that radi-
ates elegance. In look 2, Alina’s hair is straightened 
into a classic, timeless LOB (long bob), exuding 
sophistication and grace. With this sleek, refined 
cut, she embodies pure elegance, effortlessly 

moving between casual chic and formal luxury.
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Highlights
DB hi.8 + 6%
DB hi.9 + 3%

Roots
COT 5/71 + 1,9%





shou your 
natural 

elegance



Chantal – Aubergine Airframe

Chantals kühner, markanter Look steht für Stärke und 
moderne Eleganz. Ihr tiefes Rot mit violetten Unter-
tönen sorgt für einen faszinierenden Effekt. In Look 
1 betont ein präziser, klar definierter Haarschnitt die 
Struktur und verleiht dem Style eine ausdrucksstarke 
Note. Look 2 steigert das Volumen und verleiht dem 
Gesamtbild eine luxuriöse, modische Ausstrahlung.

DE

Chantal’s bold, striking hairstyle is a celebration of 
strength and modern elegance. Her aubergine air-
frame color—a deep red with purple undertones—
creates a captivating base for her edgy cuts. Look 
1 showcases her haircut’s defined and clear lines, 
styled in a more structured, tighter fashion for a 
bold and strong effect. In look 2, the volume is 
increased, and the overall shape becomes wid-
er, beautifully complementing her luxurious gold-
en fashion ensemble. Chantal’s looks transform 
with ease from sharp, statement-making style to 
a more voluminous, fashion-forward elegance.
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BLOOM 5.65 + 3%
Highlights DB hi.8 + 6%

Colour Nutri Mask 
Spicy Cayenne
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of beauty



Mylene – Blueberry Airtouch

Mylenes kurzer, markanter Haarschnitt – ein 
asymmetrischer Boy-Bob – bietet unendli-
che Styling-Möglichkeiten. Ihre Blueberry Air-
touch-Farbe kombiniert Pastell- und Metallic-Töne 
für einen einzigartigen Look. Look 1 bleibt ent-
spannt und leger, während Look 2 mit mehr Volu-
men und Struktur eine feminine Eleganz hervorhebt.

DEEN

Mylene’s short, raw haircut—a boy-bob with dis-
connection on one side—creates endless styl-
ing opportunities, while her blueberry airtouch 
color, a stunning blend of pastel and metallic 
shades, brings a unique edge to the collection. 
In look 1, her hair is almost unstyled, embracing 
a more laid-back, casual vibe. Look 2, howev-
er, brings a more feminine touch, with increased 
volume and texture that elevate the hairstyle, 
aligning perfectly with the more sophisticated 
and elegant fashion choice. This versatility high-
lights the beauty of short hair, capable of offer-
ing both edgy coolness and feminine elegance.







Roots
Metallics 5/001 + 6/16 + 3%

Ends
9/016 + 1,9%





be proud of 
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Aivy – Mocca Mousse

Aivy’s mocca mousse look, with its rich deep choc-
olate hues and soft face-framing lighter chocolate 
tones, exudes pure elegance and natural beauty. 
Her long hairstyle is effortlessly elegant in look 1, 
where her hair is straightened to offer a playful, 
sleek effect. In look 2, the volume and texture are 
enhanced with soft waves, creating a more luxuri-
ous and chiq look. This hairstyle is a testament to 
the timeless beauty of long, natural hair, elevated 
by subtle sophistication and impeccable styling.
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Aivys tiefe Schokoladentöne mit sanften, helle-
ren Akzenten umrahmen das Gesicht und strah-
len natürliche Schönheit aus. In Look 1 sorgt 
glattes Haar für einen verspielten, schlich-
ten Effekt, während Look 2 mit sanften Wel-
len einen luxuriösen, schicken Look erzeugt.
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Highlights DB hi.8 + 6%

Roots
BLOOM 5.00 + 5.7 + 3%

Lengths and ends
BLOOM 8.75 + 9.04 + 3%





let your 
beauty 
shine



Das Modeelement der TRINITY haircare Trendkollektion 2025 hebt 
Nachhaltigkeit auf ein völlig neues Niveau und vereint auf wunderschöne 
Weise umweltbewusste Designs mit zeitloser Eleganz. Diese Kollekti-
on stellt eine perfekte Symbiose aus „Eco-Casual“ im ersten Look und 
„Eco-Chic“ im zweiten Look dar und demonstriert eindrucksvoll die be-
merkenswerte Vielseitigkeit einer Mode, die weder Stil noch Nachhal-
tigkeit opfert.

Im Mittelpunkt dieser Kollektion steht das Werk von Sjaak Hullekes, einem 
visionären Designer, der für sein Engagement für natürliche Stoffe und 
umweltfreundliche Herstellungsprozesse bekannt ist. Mit seinem Label 
hul-le-kes hat Hullekes die Luxusmode neu definiert – durch den Einsatz 
nachhaltiger Materialien, organischer Farbstoffe und kreativer Techniken. 
Jedes Stück der Kollektion ist eine Hommage an die Schönheit der Na-
tur, mit Stoffen, die mit natürlichen Zutaten wie Zwiebelschalen, Kastanien, 
Blumensamen, Blättern und anderen botanischen Elementen gefärbt 
wurden. Dieser Prozess erzeugt nicht nur einzigartige, unverwechselba-
re Farbtöne, sondern steht auch für ein tiefes Bekenntnis zum Schutz der 
Umwelt.

In Look 1 verkörpert die Mode den „Eco-Casual“-Stil – eine mühelos 
schicke und entspannte Ausstrahlung, die natürliche Fasern mit zu-
rückhaltender Eleganz verbindet. Weiche, bequeme Kleidungsstücke 
verschmelzen mit luxuriösen Akzenten und schaffen so eine Balance 
zwischen Schlichtheit und Raffinesse. Die Kombination aus legeren und 
edlen Stoffen eröffnet unzählige Möglichkeiten zur persönlichen Aus-
drucksweise, bleibt dabei jedoch stets im Einklang mit nachhaltigen 
Prinzipien. Ergänzt wird dieser Look durch Accessoires von Studio Hiem, 
die mit ihrer Ästhetik und Einzigartigkeit jedes Outfit bereichern.

Im Look 2 entwickelt sich die Mode weiter zum „Eco-Chic“ – einer an-
spruchsvollen Interpretation nachhaltiger Eleganz. Hier werden natürliche 
Materialien mit edlen Stoffen kombiniert, die für ein Höchstmaß an Raf-
finesse sorgen – ganz ohne schlechtes Gewissen. Jedes Stück strahlt 
zeitlose Eleganz aus, wobei kleinste Details, von der Farbpalette bis hin 
zu den Texturen, Anmut und Luxus verkörpern. Die Zusammenarbeit mit 
Studio Hiem zeigt sich auch hier in perfekt abgestimmten Accessoires 
und Schmuckstücken, die das elegante Gesamtbild stilvoll abrunden.

Gestylt von Annet Veerbeek, steht diese Kollektion für umweltbewuss-
ten Luxus – eine perfekte Mischung aus Kreativität, Nachhaltigkeit und 
High-Fashion.

Im Jahr 2025 geht es in der Mode um weit mehr als nur gutes Ausse-
hen – es geht darum, sich gut zu fühlen und einen positiven Einfluss zu 
hinterlassen. Die Trendkollektion von TRINITY haircare ist eine kraftvolle 
Erinnerung daran, dass pure Eleganz nicht auf Kosten unseres Planeten 
gehen muss. Sie vereint Kreativität, Nachhaltigkeit und High-End-Fashion 
in perfekter Harmonie und stellt sicher, dass Eleganz nicht nur sichtbar, 
sondern auch spürbar ist.
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fashion
The fashion element of TRINITY haircare’s 2025 Trend Collec-
tion takes sustainability to a whole new level, beautifully merging 
eco-conscious designs with timeless elegance. The collection is a 
perfect blend of eco-casual in look 1 and eco-chic in look 2, show-
casing the incredible versatility of fashion that doesn’t compromise 
on style or sustainability.

At the heart of this collection is the work of Sjaak Hullekes, a vi-
sionary designer renowned for his commitment to natural fabrics 
and eco-friendly processes. With his label, hul-le-kes, Hullekes has 
redefined luxury fashion through the use of sustainable materials, 
organic dyes, and creative techniques. Each piece in the collec-
tion is a testament to nature’s beauty, with fabrics dyed using natural 
ingredients like onion peels, chestnuts, flower seeds, leaves, and 
other botanicals. This process not only results in unique, one-of-a-
kind colors but also aligns with a deeper commitment to preserving 
the environment.

For look 1, the fashion embraces eco-casual—an effortlessly chic 
and relaxed vibe that combines natural fibers with understated el-
egance. Soft, comfortable clothing pieces blend seamlessly with 
luxurious accents, creating a harmonious balance between sim-
plicity and sophistication. The mix of casual and elegant fabrics 
offers endless opportunities for personal expression, while staying 
grounded in sustainability. The addition of accessories from Stu-
dio Hiem enhances this relaxed look, adding organic beauty and 
uniqueness to each outfit.

In look 2, the fashion transitions into eco-chic—a refined, elevated 
take on sustainable style. Here, the use of natural materials is paired 
with luxurious, chic fabrics that offer sophistication without the guilt. 
The pieces reflect timeless elegance, where even the smallest de-
tail, from the color palette to the textures, exudes grace and luxury. 
The collaboration with Studio Hiem’s accessories and jewelry per-
fectly complements this look, with each piece designed to enhance 
the eco-conscious, chic aesthetic.

This stunning fusion of hul-le-kes fashion and Studio Hiem acces-
sories is styled to perfection by Annet Veerbeek, a fashion stylist 
from the Netherlands who has once again brought her expert eye to 
the TRINITY haircare collection. Her ability to blend casual with chic, 
sustainability with elegance, and natural beauty with high fashion 
makes this collection a true celebration of eco-conscious luxury.

In 2025, fashion is about more than just looking good—it’s about 
feeling good and making a positive impact. TRINITY haircare’s Trend 
Collection is a powerful reminder that pure elegance doesn’t have 
to come at the expense of the planet. It’s the perfect balance of 
creativity, sustainability, and high-end fashion, ensuring that ele-
gance is not just seen, but felt.
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make-up
The make-up of TRINITY haircare’s 2025 Trend Collection mirrors the 
collection’s core philosophy of elegance, simplicity, and natural beauty. 
The overall look can be best described as a radiant, nude base en-
hanced by a soft touch of glowing gold—a look that exudes refinement 
without being overdone.

The skin is perfected with an ultra-light, fluid foundation which effort-
lessly melts into the skin, creating a natural, glowy finish with a flawless 
nude effect. 
Its weightless texture ensures a barely-there feel and a subtle golden 
glow enhances the high points of the face ensuring a warm and lumi-
nous complexion. 
This touch of glow keeps the look fresh and light, while still offering 
an ethereal, healthy radiance, yet never overpowering the skin's natural 
beauty. 

The lips maintain their natural beauty with a soft shine, reflecting their 
true color with just a hint of glow. This minimalist approach highlights 
the beauty of the lips without drawing too much attention, allowing the 
overall look to remain effortlessly chic.

Where the make-up truly comes to life is in the eyes. In the second 
look, the eyes are the focal point, brought to life with a bold yet refined 
touch. Thicker eyeliner defines the eyes, while colored eye shadow 
adds a subtle pop of intensity, giving the eyes depth and expression. 
The eye make-up brings a sense of balance and sophistication to the 
look, without overwhelming the rest of the features.

Tamara Sauer, our talented Make-Up Artist, understood the essence of 
Pure Elegance perfectly, creating a make-up look that beautifully com-
plements the hair, fashion, and overall vision of the collection. The result 
is a radiant, refined, and effortlessly glamorous finish that feels as natural 
as it does luxurious.

In this collection, the make-up doesn’t compete—it enhances. It cele-
brates the wearer’s natural beauty while adding just the right touch of 
sophistication. The perfect balance of glow, shine, and definition en-
capsulates the essence of Pure Elegance.
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PURE ELEGANCE: Perfektes Make-up für mühelose Schönheit

Das Make-up der Kollektion folgt dem Credo von Eleganz und natür-
licher Schönheit.

•	 Haut: Eine ultraleichte, flüssige Foundation sorgt für einen strahlen-
den, natürlichen Glow.

•	 Lippen: Ein sanfter Glanz betont die natürliche Farbe, ohne zu domi-
nieren.

•	 Augen: Look 1 bleibt minimalistisch, während Look 2 mit intensivem 
Eyeliner und sanftem Farbakzent für Tiefe sorgt.

Kreiert von Tamara Sauer, unterstreicht das Make-up die natürliche 
Schönheit der Models und ergänzt perfekt die Haare und Mode.

In dieser Kollektion steht das Make-up nicht in Konkurrenz – es ergänzt. 
Es feiert die natürliche Schönheit der Trägerin und verleiht ihr genau die 
richtige Prise Raffinesse.

Die perfekte Balance aus Glow, Glanz und Definition verkörpert die Es-
senz von PURE ELEGANCE.
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